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Z á p i s n i c a 

 

z 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 13. decembra 2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 6. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Prevod majetku obce (6 b. j.) 

6) Rozpočet obce –  a) plnenie rozpočtu 

b) rozpočtové opatrenia 

c) stanovisko HK k rozpočtu obce na rok 2020 

d) rozpočet obce na rok 2020 

7) VZN č. 4/2019 - o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady 

8) VZN č. 5/2019 - o financovaní originálnych kompetencií obce Veľký Lipník na úseku 

školstva 

9) Plán kontrolnej činnosti HK obce na I. polrok 2020 

10) Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za účtovné obdobie roka 2018 

11) VZN č. 6/2019 - o chove, vodení a držaní psov na území obce 

12) VZN č. 7/2019 - o verejnom poriadku a o pravidlách na udržiavanie čistoty a ochranu 

verejnej zelene na území obce Veľký Lipník 

13) VZN č. 8/2019 - ktorým sa určujú pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb 

14) VZN č. 9/2019 - o organizácii miestneho referenda 

15) Prevod majetku obce (schvaľovanie zámeru) 

16) Zápis do obecnej kroniky za rok 2018 

17) VZN č. 10/2019 - o spôsobe náhradného zásobovania vodou, náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp 

18) VZN č. 11/2019 - o dočasnom obmedzení alebo zákaze používania pitnej vody v čase jej 

nedostatku 

19) VZN č. 12/2019 - o zavedení a poskytovaní elektronických služieb 

20) VZN č. 13/2019 - ktorým sa zrušujú niektoré VZN obce Veľký Lipník 

21) Plán zasadnutí OZ v roku 2020 

22) Žiadosť o poskytnutie dotácie  a) Sp. katolícka charita, ADOS – CHARITAS 

b) CVČ – Stará Ľubovňa 

c) Obce – Kolíňany a Jelenec,  (PO)   

23) Zriaďovateľská listina DHZ 

24) Informácie starostu obce 

25) Interpelácie poslancov 

26) Záver 
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K bodu 1/ Starosta k prednesenému návrhu programu zasadnutia, uvedenom v pozvánke 

a zverejnenom na úradnej tabuli obce navrhol: 

- doplniť bod 23) Zriaďovateľská listina DHZ 

 

 Následne starosta vyzval poslancov na doplnenie resp. pozmenenie navrhovaného 

programu, čo nikto z prítomných nevyužil, a tak dal starosta hlasovať o návrhu programu so 

zapracovaním vyššie uvedenej zmeny. 

 

 Podotkol, že všetky materiáli, ktoré budú predmetom rokovania boli vyvesené na našej 

úradnej tabuli obce, na internetovej stránke obce dňa 29.11.2019 t. j. 15 dni pred rokovaním   

a schvaľovaním obecným zastupiteľstvom, a taktiež zaslané poslancom spolu s pozvánkou 

ako pracovný materiál k zastupiteľstvu. Zároveň uviedol, že do dnešného dňa neboli podané 

žiadne pripomienky ani pozmeňovacie návrhy. 

   /Uznesenie č. 1/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Peter Labant 

  PaedDr. Katarína Špesová 
                                                                                                             
                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Miroslav Kuľanda, Jaroslav Hrebík 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 5. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

27. septembra 2019 boli prijaté uznesenia č. 1/4/2019 – 22/4/2019, ktoré boli starostom 

podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ. 

 

   /Uznesenie č. 4/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 5/ Nakoľko máme prítomných občanov, ktorí sa prišli vyjadriť k tomuto bodu, 

prejdeme si najprv tento bod, až potom im dáme priestor na vyjadrenie pri bode č. 4, uviedol 

starosta. 

Dňa 4. 11. 2019 podali na obecný úrad vlastníci bytovej jednotky č. 340 žiadosť o odkúpenie 

nehnuteľnosti, ktorá je v okolí ich bytového domu. Na žiadosti sú podpísaný všetci majitelia 

bytov v danej bytovke.  

Je nutné ešte spomenúť, že dňa 1. 10. 2019 podal občan Dušan Kocúr z č. 264 žiadosť 

o zriadenie prístupu na svoj pozemok, pričom musí prechádzať po spomínanej nehnuteľnosti, 

ktorú žiadajú vlastníci odkúpiť. 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 4/ O vypočutie požiadali:  

 

 Dušan Kocúr, ktorý vyjadril nesúhlas s odpredajom nehnuteľnosti vlastníkom b. j. 

a žiada zastupiteľstvo, aby zvážilo aj jeho situáciu, nakoľko aj on potrebuje 

prechádzať po spomínanej nehnuteľnosti, aby sa dostal k svojmu pozemku. 

 

  /Uznesenie č. 32/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 prítomní vlastníci b. j. súp. číslo 340 predniesli svoju žiadosť s odôvodnením, že 

nakoľko sa starajú a zveľaďujú okolie bytovky boli by radi, ak by si to mohli odkúpiť 

a postaviť na tom pozemku napr. garáže. Zároveň uviedli, že novému vlastníkovi 

nechajú na základe dohody priestor na zriadenie prístupovej cesty.  
 

  /Uznesenie č. 33/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 

K bodu 6/  

a) Materiál vypracovala účtovníčka obce M. Fillerová, čerpanie rozpočtu Vám prednesie 

hlavný kontrolór,  poprípade ak sa chce niekto konkrétne opýtať na čokoľvek otváram 

hneď diskusiu, uviedol starosta. 

                                                                           /Uznesenie č. 6/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Jednotlivé rozpočtové opatrenia si môžeme rovno formou diskusie prejsť, takže sa 

môžete kľudne pýtať, dodal starosta. 

                                                                           /Uznesenie č. 7/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko k rozpočtu obce 

na rok 2020. 

                                                                           /Uznesenie č. 8/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Rozpočet obce a hlavne jednotlivé použitie kapitálových výdavkov sme určili v 

nadväznosti na naše rozbehnuté projekty v obci alebo už aj neúspešné projekty v obci. 

V prípade úspešnosti s iným projektom vieme rozpočtovým opatrením zmeniť 

rozhodnutie a prideliť finančné prostriedky aj na iné aktivity. Čo sa týka ostatných 

položiek, tak tam poväčšine prispôsobujeme a upravujeme na základe predošlého 

roka.  

Čo sa týka originálnych kompetencií, budeme schvaľovať VZN, avšak ťažko povedať, 

či tieto financie po schválení budú dostatočné, nakoľko v školstve pôjdu od januára 

platy hore a to aj nepedagogickým zamestnancom. Otváram diskusiu. 

 

                                                                           /Uznesenie č. 9/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 7/ Iste už viacerý z Vás postrehli, že praktický väčšina miest a obci dvíha dane 

a náklady na odpad. U nás sa naposledy dvíhal poplatok za odpad v roku 2014 a odvtedy sa 

dane ani poplatky za komunálny odpad neupravovali.  

Momentálne sme však EU ako štát tlačený do toho, aby sa pozdvihlo % separácie odpadu 

a zároveň sa znížilo % skládkovania. Každá obec má prepočítané cca koľko dokáže 

vyseparovať odpadu a na základe toho ministerstvo zverejnilo vzorec, kde sa všetko spočítava 

a následne nám vyjde koľko musí obec zaplatiť za 1t skládkovania komunálneho odpadu. 

 Zo zákona nám taktiež vyplýva, že obec nemôže doplácať za komunálny odpad. To 

znamená, že suma ktorú zaplatíme za zber odpadu zberovej spoločnosti, takúto istú sumu by 

sme mali aj od ľudí vyzbierať, v opačnom prípade je to porušovanie pravidiel a zákona           

o rozpočtových pravidlách verejnej správy, za čo nám môže byť v prípade kontroly udelená 

pokuta. Doteraz obec každý rok doplácala za odpad, čím porušovala tento zákon. 

 

Doplatky rok 2019: 12 438,55 €, vyzbierali 9 601,83 €, rozdiel 2 836,72 € 

 

Zákon ukladá povinnosť, že pri dani zo stavieb najneskôr do roku 2024 musí obec urobiť tak, 

aby bol rozdiel medzi najnižšou a najvyššou sadzbou max. 10-násobný. Akým spôsobom to 

urobíme, či už budeme tento rozdiel postupne každý rok zmenšovať alebo to urobíte 

skokovito a naraz schválime VZN je už na nás. Každopádne v tomto VZN musíme upraviť 

sadzby tak, aby sme tento rozdiel znížili, preto otváram diskusiu, aby sme o tom mohli dnes 

rozhodnúť. 

                                                                       /Uznesenie č. 10/5/2019/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Starosta stručne zhrnul zmeny, ktoré sa nachádzajú v novom VZN.  

 

                                                                                                            /Uznesenie č. 11/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce je vyvesený na našej webovej 

stránke obce v časti úradná tabuľa  - oznámenie. Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby Vás 

s týmto plánom oboznámil.  

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Správu nezávislého audítora ste si mali možnosť prejsť, pričom na stránke je 

zverejnená len časť audítorovej správy pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo. Kto z 

Vás by mal záujem o celú správu audítora môže si ju prísť kedykoľvek pozrieť do kancelárie 

účtovníčky obce, uviedol starosta. 

   /Uznesenie č. 13/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ V tomto VZN si môžeme upraviť najmä § 5, kde je zakázaný voľný pohyb psov, 

teda iba na vodítku, taktiež stanoviť, kde je zakázaný vstup so psom a pod. Podotýkam, že 

tieto zákazy sa netýkajú tzv. zvláštnych t. j. slepeckých psov. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 14/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 



5 

K bodu 12/ Aj v tomto bode starosta zhrnul konkrétne veci, ktoré boli pozmenené, doplnené 

alebo zrušené. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 15/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Na základe tohto nového VZN je potrebné vyzvať všetky prevádzky, aby obci na 

základe prílohy tohto VZN predložili Oznámenie o čase predaja v obchode a čase prevádzky 

služieb. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 16/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/ Obec doteraz nemala vypracované VZN o miestnom referende, preto Vám ho 

dnes predkladám na schválenie a otváram diskusiu. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 17/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/ Na predchádzajúcom zastupiteľstve konanom dňa 27.09.2019 sme schválili 

zámery predaja pozemkov, ktoré sú vo vlastníctve obce. Zámer predaja týchto parciel vo 

vlastníctve obce podľa § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce a taktiež na internetovej stránke obce v časti úradná tabuľa, 

prevody majetku od 29.11.2019. Do dnešného dňa neboli k daným zámerom podané žiadne 

námietky ani pripomienky. Odporúčam schváliť predaj týchto časti parciel, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, za cenu 2 €/m² ako bolo schválené v zámere na predošlom zastupiteľstve. 

 

                                                                       /Uznesenie č. 18/5/2019; Uznesenie č. 19/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 16/  Zápis do obecnej kroniky za rok 2018 bol vyvesený na úradnej tabuli obce, aj na 

webovej stránke obce v časti úradná tabuľa, pripomienkovanie od 28. 6. 2019 do 9. 12. 2019 

a dodnes sa dá nájsť na úradnej tabuli obce v časti archívne záznamy. Dodnes neboli 

k zverejnenému návrhu podané žiadne pripomienky a tak navrhujem schváliť tento text, aby 

bol následne zrealizovaný zápis do obecnej kroniky. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 20/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 17/  Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu, kde poslancom podrobne vysvetlil 

problematiku tohto VZN, ktoré následne poslanci jednohlasne schválili. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 21/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 18/ Starosta predniesol poslancom ďalšie VZN, ktoré sa týka dočasného obmedzenia 

pitnej vody alebo úplného zákazu v čase jej nedostatku. V dnešných časoch, keď už aj v okolí 

našej obce bol problém s pitnou vodou je toto všeobecné nariadenie pre prípad väčšieho sucha 

nevyhnutnosťou, poznamenal starosta. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 22/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 19/  Účelom tohto VZN je umožniť právnickým a fyzickým osobám uplatňovať 

výkon svojich práv a plnenie svojich povinností vo vzťahu k obci Veľký Lipník elektronicky. 

Legislatíva ukladá obcí povinnosť mať takéto VZN schválené. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 23/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 20/ VZN č. 13 je VZN, ktoré ruší staré, už neplatné VZN obce Veľký Lipník. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 24/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 21/ Obec by mala zverejniť na svojej internetovej stránke plán zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, no musíme počítať s tým, že niekedy je potrebné doplniť zoznam 

o mimoriadne zastupiteľstvo alebo pozmeniť dátum, nakoľko si to vyžadujú  osobitné 

dôvody. Termíny budú neskôr upravené, aj na našej internetovej stránke obce v časti 

samospráva – zastupiteľstvo.  

 Termíny sú stanovené na piatky s výnimkou aprílového dátumu, kedy na piatok vychádza 

štátny sviatok. Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020 je nasledovný: 

28. február, 30. apríl, 26. jún, 25. september, 11. december 

                                                                                                               /Uznesenie č. 25/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 22/  
a) Dňa 6.12.2019 došla na obec žiadosť od Spišskej katolíckej charity ADS Charitas, 

Spišská Stará Ves, ktorá žiada o poskytnutie dotácie na rok 2020 vo výške 250 €, 

nakoľko aj v našej obci poskytujú občanom verejnoprospešné služby, ako ošetrovateľskú 

starostlivosť v domácom prostredí. Poskytnutá dotácia by bola použitá výhradne na 

sociálnu výpomoc, resp. nákup zdravotníckych pomôcok pre skvalitnenie života klientov. 

Po krátkej debate sa poslanci zhodli, že poveria starostu, aby oslovil menovanú charitu     

a požiadal ich o doplnenie žiadosti zoznamom občanov, ktorým poskytujú tieto služby. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 26/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Mesto Stará Ľubovňa ako zriaďovateľ Centra voľného času v Starej Ľubovni žiada 

o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom 

na území našej obce, ktoré navštevujú centrum voľného času v našej zriaďovateľskej 

pôsobnosti. Nakoľko žiadosť bola doručená 22.11.2019, čo je po termíne podľa platného 

VZN č. 4/2017 rozhodli sa poslanci o neposkytnutí fin. prostriedkov na činnosť CVČ. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 27/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Starosta prečítal žiadosť od obce Kolíňany a Jelenec, ktoré sa rozhodli zrealizovať 

spoločnú verejnú zbierku pre občanov postihnutých nehodou nákladného auta a autobusu 

pravidelnej linky Nitra – Koliňany – Jelenec. Takto získané finančné príspevky chcú 

použiť na zmiernenie neopísateľnej bolesti rodinám priamo dotknutých dopravnou 

nehodou. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 28/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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Od Združenia miest a obcí Slovenska dňa 9. 12. 2019 došla výzva, ktorá dáva do 

pozornosti verejnú zbierku prostredníctvom ktorej je možné prispieť na zmiernenie 

zložitej situácie mnohých dotknutých rodín postihnutých tragickou udalosťou na 

prešovskom sídlisku v súvislosti s výbuchom plynu v bytovke. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 29/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 23/  Zriaďovateľskú listinu dobrovoľného hasičského zboru obce Veľký Lipník 

musíme mať taktiež schválenú, uviedol starosta. 
 

                                                                                                               /Uznesenie č. 30/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 24/  V tomto bode starosta podrobne rozobral projekty a akcie: 

 

 Projekt strecha MŠ – už máme túto stavbu po kolaudácií 

 Rozšírenie kamerového systému pri ZŠ s MŠ – kamery boli nainštalované v počte 3ks, 

finančne sa na tom podieľala aj ZŠ s MŠ 

 Taktiež nám došlo vyjadrenie o schválení žiadostí na rozšírenie kamerového systému 

v obci   v sume 5 000 €, pričom povinná spoluúčasť je 20% t. j. 1 250 €. Dotácia je už 

na našom účte a v roku 2020 rozšírime kamerový systém o 3 kamery, ktoré bude 

snímať park v centre obce, budovu pošty a hlavnú cestu, ktorá bude nastavená 

konkrétne na ŠPZ vozidiel 

 Projekt Obvodné zdravotné stredisko – vyšla výzva na zvýšenie energetickej účinnosti 

verejných budov, teda zateplenie, takže sa budeme znovu uchádzať o túto dotáciu 

 Multifunkčné a workoutové ihrisko – už prebehla aj kontrola z Prešovského 

samosprávného kraja 

 Taktiež máme podaný projekt ako každý rok na pokračovanie Kanalizácie a ČOV  

 V projekte MAS máme podané 2 projekty: Rekonštrukcia BUS zastávok a Záujmový 

chodník prírodným, kultúrnym a historickým dedičstvom obce Veľký Lipník 

 V novom roku sa začne prerábať knižnica, na ktorú nám bola ešte v roku 2019 

schválená  dotácia z ministerstva financií v sume 10 800 € 

 V nedeľu sa u nás v obci koná benefičný koncert Vianočná vločka, kde výťažok pôjde 

pre našu občianku Aničku. Týmto Vás všetkých srdečne pozývam 

 Dňa 22. 2. 2019 sa bude konať zabíjačka, ktorá bude týždeň pred plánovaným 

zastupiteľstvom 

 Ďalej nás okrem iných obecných akcií čaká aj jedná nová, ktorá bude iba tento rok a to 

okresné športové hry seniorov, ktoré sa uskutočnia v okolí ZŠ s MŠ resp. na 

multifunkčnom ihrisku a v jeho okolí. Určite bude potrebná aj pomoc tých, ktorý budú 

môcť prísť, nakoľko je potrebné z organizačných dôvodov zabezpečiť jednak stravu 

pre cca 200 ľudí, čo už máme prisľúbené mäso od Poľovníckeho združenia, ale aj 

ďalšiu pomoc s organizáciou. Presný dátum sa stanoví, až na schôdzi v Starej 

Ľubovni. Tieto okresné športové hry seniorov sa konajú každý rok a vždy ich 

organizuje iná obec, ktorej dôchodcovia sú v jednote dôchodcov 
 

                                                                                                               /Uznesenie č. 31/5/2019/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 25/ Možnosť interpelácie využili 

 

 PaedDr. Katarína Špesová, ktorá navrhla rozšíriť ponuku služieb v Dome smútku a to 

aj upratovaním na báze dobrovoľnosti, teda kto bude chcieť využiť túto službu, tak si 

za ňu zaplatí. 

 Miroslav Kuľanda navrhol upraviť pravidla obecnej akcie stolného tenisu, ktoré sa 

konajú vždy ku koncu roka. Nakoľko na túto akciu začali chodiť aj „profesionálny 

hráči“  a naši občania postupne prestavajú mať záujem, zhodli sa poslanci na tom, aby 

sa to vrátilo do starých koľaji a bola to akcia hlavne zábavno - športová a nie o boj 

o trofej. 
 

K bodu 26/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 6. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 13. 12. 2019 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Miroslav Kuľanda                          ......................................... 

 

Jaroslav Hrebík     ......................................... 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 

                        starosta obce
     


